
 

 

 
 
 
 
Generalforsamlings referat 
                  

Torsdag den 21.3.24 kl. 19.30 
 

Dagsorden: 
 
1. Valg af dirigent, godkendelse af indkaldelse og indkomne forslag.                                       

Svend fra Tinggårdslunden. Indkaldelse godkendt. Der var 2 fuldmagter. 
2. Valg af stemmetæller:                                                                                                           

Majken nr, 30 og Hanne nr. 8. 
3. Formanden aflægger bestyrelsens beretning for året:                                                  

Beretningen blev vedtaget. 
4. Kassereren aflægger regnskabet:                                                                                  

Regnskabet blev godkendt. 
5. A bestyrelsens forslag:                                                                                                     

Forslaget om opførelse af ladestandere fordelte sig som følgende: 2 blanke, 9 ja og 16 
nej. Forslaget er forkastet.                                                                                                           
Forslag ang. kontingent betalingsmulighed: 0 blanke, 26 ja og 1 nej. Forslaget er 
vedtaget. Forslag ang. ordensreglementet blev godkendt.                                                                          
B indkomne forslag fra medlemmer:                                                                                    
Forslag fra Johnny nr. 17 ang. havecontainer.  
Forlaget er ikke godkendt og ikke relevant da alle i Tinghaven betaler for afhentning af 
haveaffald over ejendomsskatten. 

6. Kassereren fremlægger budget og fastsættelse af kontingent: 26 stemte ja                                                                
Forslaget blev vedtaget. 

7. Valg af kasserer: Marianne nr. 41 (ønsker genvalg). Marianne blev genvalgt.  
8. Valg af 2 medlemmer: Rikke nr. 35 (ønsker genvalg),  

Hanne nr. 8 (ønsker ikke genvalg), Britta nr. 3 (ønsker ikke genvalg). Rikke blev 
genvalgt.  
Tak for jeres gode arbejde i bestyrelsen 

9. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter. Finn nr. 26 og Ole nr. 69 blev genvalgt. 
10. Valg af to revisorer. Henrik nr.16 og Margit nr. 73 blev genvalgt. 
11. Valg af en revisorsuppleant. Tage nr. 71 blev genvalgt. 

  
12. Eventuelt:                                                                                                                                   

Der kom et spørgsmål ang. ekstra grundskyld som står til betaling i 2025 som er en ny 
udgift. Vi må vente på hvad der kommer af udgift.                                                                           
 
Streger på p-pladsen: kan vi få stregerne tegnet op igen.? Bente mener ikke 
kommunen vil betale. Bente prøver at få et tilbud hjem.                                                                                 
 



 

 

Vi vil prøve at få skilt op om at det er en privat vej. Bente fortæller at kommunen siger 
at så kan ingen af os køre på stien. Bente undersøger om vi kan få skilt op med max 5 
km i timen. 
  
Der blev opfordret til at man tænker over om man vil være med i et el ladestander 
udvalg. Kom gerne til bestyrelsen hvis man gerne vil være med.                                                                             
 
Svend (dirigenten) beder om at vi melder os til fjernvarme for at der kommer fjernvarme 
til byen.  

  
Tak for god ro og orden. 
 
Referat Pernille  


